

Date: 13 February 2025

التاريخ: 13 فبراير 2025

Mr. Hamad Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

السيد / حامد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Subject: The Earnings Call of TECOM Group PJSC
(the "Company")

الموضوع: مؤتمر المحللين لمجموعة تيكوم ش.م.ع.
("الشركة")

Please be advised that the Earnings call related to the Financial Statements of the Company for the fiscal year ended 31 December 2024, was held at 3:00 pm on Thursday 13 February 2025.

نود أن نحيطكم علماً بأنه تم انعقاد مؤتمر المحللين والمستثمرين المتعلق بالبيانات المالية للشركة عن السنة المالية والمنتوية في 31 ديسمبر 2024، وذلك في تمام الساعة الثالثة من بعد ظهر يوم الخميس 13 فبراير 2025.

Shareholders and investors are advised to visit our Investor Relations webpage on Company's website to view the presentation of Company's financial results and operational highlights for the period through following link:

يمكن للسادة المساهمين والمستثمرين زيارة صفحة علاقات المساهمين في الموقع الإلكتروني للشركة للاطلاع على العرض التقديمي للنتائج المالية وأبرز الإنجازات التشغيلية عن الفترة وذلك من خلال الرابط الإلكتروني التالي:

<https://tecomgroup.ae/investor-relations/presentations.html>

Sincerely,

مع أطيب التحيات،



عبدالله بالهول
الرئيس التنفيذي

Abdulla Belhoul
Chief Executive Officer

Copy to Securities and Commodities Authority

نسخة إلى هيئة الأوراق المالية والسلع